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OBČINA PIRAN 

Občinski svet 

  

Številka: 032-7/2022 

Datum: 31.5.2022 

Z A P I S N I K 

 

31. redne seje Občinskega sveta Občine Piran,  

ki je bila 23. 5. 2022, ob 16.00 uri 

v dvorani Domenica Tintoretta občinske palače 

v Piranu, Tartinijev trg 2. 

 

Na podlagi 19. člena Statuta Občine Piran in 32. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran 

je sejo vodil župan Občine Piran Đenio Zadković.  

 

NA SEJI  SO BILI NAVZOČI  NASLEDNJE SVETNICE IN SVETNIKI: 

 

1. BARTOLE ANDREA  

2. BLAŽIČ KATJA – prišla pri določitvi dnevnega reda 

3. CEROVAC KRISTIJAN  

4. FAKIN DENIS – odšel pri 8. točki 

5. FAKIN ROBERT   

6. FOJAN ZANUTTO LARA - prišla pri določitvi dnevnega reda 

7. FRANCA GABRIJEL 

8. HOT Mag. MEIRA 

9. JEVŠEVAR VOJKO  

10. JURIŠEVIČ MARKO   

11. KAVČIČ NEVENKA 

12. KOLAR DINA  

13. KOŽAR BARBARA  

14. MAHNIČ INGRID  

15. MASLO BEZER Mag. MILICA  

16. PETAROS DAVORIN 

17. PUH DUŠAN  

18. RADIĆ SAVO  

19. RADOVAC KARLO  

20. ROJEC MANUELA  

21. SORTA MARINA   

22. ŠVONJA MOJCA 

23. UDOVIČ MITJA  

24. ZIGANTE NADIA  

 

Odsotnost na seji je opravičila: Jasmina JAŠAREVIČ. 

 

 

NA SEJI SO BILI NAVZOČI TUDI:  

  Niko MALLY, vodja Kabineta župana,  

  Robert SMREKAR, direktor občinske uprave, 
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  Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve, 

  Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti, 

  Natali GAK, vodja Urada za premoženjskopravne zadeve, 

 Breda KLOBAS, vodja Urada za finance, 

 Kristina IVANČIČ, podsekretarka na Uradu za premoženjskopravne zadeve, 

 Karmen PINES, vodja Samostojne investicijske službe, 

 Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem, 

 Vedran CVETKOVIĆ, vodja Urada za okolje in prostor, 

 mag. Patricija VIŠNJEVEC, zunanja svetovalka,  

 Uroš KOŠIR, predstavnik podjetja Lokus d.o.o., 

 Renata NOVAK, ravnateljica Vrtca Mornarček Piran. 

 

SREDSTVA  JAVNEGA OBVEŠČANJA   

 

 Kris Dassena (La voce del popolo), 

 Mitja Volčanšek (STA). 

 

 

UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

Na podlagi 37. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran in liste navzočih svetnikov,  je 

župan ugotovil, da je od 25 svetnikov, na seji navzočih 22 svetnikov, ter da je Občinski svet 

sklepčen in lahko formalno pravno prične z delom. 

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA:   

 

Na pobudo svetniške skupine GZOP (Gibanje za občino Piran), je župan občine Piran svetnike in 

svetnice Občinskega sveta Občine Piran seznanil s predlogom o razširitvi dnevnega reda s točko:   

 »Oddaja poslovnega prostora na naslovu Tartinijev trg 2 v Piranu, ID dela stavbe 263-132-3, 

ki v naravi predstavlja pritlični poslovni prostor za dejavnost prodaje postreženega svežega mesa  

(mesnica)«. 

 

Točko se uvrsti kot 7. točko dnevnega reda. Ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 

  

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Barbara KOŽAR, Karlo RADOVAC, mag. Milica 

MASLO BEZER, Davorin PETAROS in Kristijan CEROVAC. 

 

mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica je občinske svetnike in svetnice seznanila, da je 

izstopila iz stranke Desus in nastopa kot samostojna občinska svetnica. 

 

Svetniki so s 13 glasovi  ZA in 7 PROTI sprejeli razširitev točke kot 7. točko dnevnega reda. 

 

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik je predlagal, da se sprejeta razširitev obravnava  kot 9. 

točko dnevnega reda. 

 

Svetniki so z 19 glasovi  ZA sprejeli razširitev kot 9. točko dnevnega reda. 
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Svetniška skupina GZOP (Gibanje za občino Piran), je predlagala umik 8. točke z dnevnega reda:   

» Seznanitev Občinskega sveta s pobudami predlagateljev za spremembo imena naselja Lucija 

v Sveta Lucija«. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Gabrijel FRANCA, Davorin PETAROS, Manuela 

ROJEC in Vojko JEVŠEVAR. 

 

Svetniki so s 6 glasovi  ZA in 14 PROTI zavrnili predlog o umiku 8. točke dnevnega reda. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA: 

 

1. Potrditev Zapisnika 29. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 21.4.2022. 

2. Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 

opremo na območju občine Piran (hitri postopek). 

3. Predlog Odloka o ukrepih pomoči mladim in mladim družinam pri reševanju 

stanovanjskega problema v Občini Piran (prva obravnava). 

4. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Mornarček Piran (prva obravnava). 

5. Predlog Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Piran (druga obravnava). 

6. Predlog obvezne razlage 6. člena Odloka o spremembi zazidalnega načrta Lucija I 

(skrajšani postopek). 
7. Predlog potrditve investicijskega programa Nabava dveh električnih avtobusov. 

8. Seznanitev Občinskega sveta s pobudami predlagateljev za spremembo imena naselja 

Lucija v Sveta Lucija. 

9. Oddaja poslovnega prostora na naslovu Tartinijev trg 2 v Piranu, ID dela stavbe 263-132-

3, ki v naravi predstavlja pritlični poslovni prostor za dejavnost prodaje postrežnega 

svežega mesa  (mesnica). 

10. Vprašanja, pobude in predlogi. 

 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Potrditev Zapisnika 29. redne seje Občinskega sveta Občine Piran z dne 21.4.2022. 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Gabrijel FRANCA, Davorin PETAROS, mag. Meira 

HOT in Manuela ROJEC. 

 

Svetniki so z 12 glasovi ZA in 11 PROTI sprejeli Zapisnik 29. redne seje Občinskega sveta 

Občine Piran z dne 21.4.2022. 

 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 

komunalno opremo na območju občine Piran (hitri postopek). 

Vedran CVETKOVIĆ, vodja Urada za okolje in prostor in Uroš KOŠIR, predstavnik podjetja 

Lokus d.o.o, sta podala obrazložitev skupaj s predlaganim amandmajem župana. 
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Po hitrem postopku: 

 

V razpravi sta sodelovala občinska svetnika: Davorin PETAROS in Vojko JEVŠEVAR. 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 

obstoječo komunalno opremo na območju občine Piran ter Elaborat za pripravo Odloka o podlagah 

za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Piran po 

hitrem postopku.  

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Vojko JEVŠEVAR, predsednik Odbora za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči je podal 

pozitivno mnenje odbora. 

 

V prvi in drugi obravnavi: 

 

V razpravi je sodeloval občinski svetnik: Davorin PETAROS. 

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji  

AMANDMA 

1. 

Naslov v točki III. se spremeni tako, da se glasi »OPROSTITVE KOMUNALNEGA 

PRISPEVKA«. 

2. 

V 12. členu se doda nov drugi odstavek, ki se glasi: 

»(2) Pri odmeri komunalnega prispevka zaradi izboljšanja opremljenosti ali zaradi naknadne 

priključitve obstoječega objekta na posamezno vrsto komunalne opreme, se upošteva že plačani 

komunalni prispevek za primarno infrastrukturo, v kolikor je bil ta za predmetni objekt že plačan 

in se nanaša na infrastrukturo, na katero se objekt na novo priključuje. V tem primeru se dejanski 

znesek že plačanega komunalnega prispevka za posamezno infrastrukturo, na katero se objekt na 

novo priključuje, nominalno odšteje od komunalnega prispevka, izračunanega na podlagi tega 

odloka.« 

 

Dosedanji drugi odstavek 12. člena postane tretji in se glasi: 

»(3) O upoštevanju predloženih dokazil iz prvega in drugega odstavka tega člena odloči pristojni 

občinski organ.« 

 

 

Obrazložitev: 
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Z amandmajem pod prvo točko se odpravlja tipkarska napaka v predlogu odloka. 

 

Z amandmajem pod II. Točko pa se ureja vprašanje že plačanega komunalnega prispevka za 

primarno infrastrukturo. Predlog amandmaja je pripravljen na podlagi razprave članov Odbora za 

gospodarjenje s stavbnimi zemljišči. Kot je bilo že v obrazložitvi odloka navedeno, je dosedanja 

ureditev odmere komunalnega prispevka ločevala med primarno in sekundarno infrastrukturo. 

Tako je v primeru gradnje objekta, ki ni imel možnosti priključitve na javno kanalizacijo (in je 

moral zgraditi malo čistilno napravo), bil odmerjen komunalni prispevek za primarno kanalizacijo, 

medtem ko je bilo v primeru stavbe, ki se je priključila na kanalizacijo bil odmerjen komunalni 

prispevek za primarno in sekundarno kanalizacijo. 

 

Skladno s predlogom odloka in novo zakonodajo delitve na primarno in sekundarno infrastrukturo 

ni več. V primeru dograditve kanalizacijskega sistema mora tako stranka, katere stavba se bo na 

novo priključila na kanalizacijo, plačati komunalni prispevek za kanalizacijo. S predlaganim 

amandmajem tako določamo način upoštevanja že plačanega komunalnega prispevka za primarno 

infrastrukturo.  

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za 

obstoječo komunalno opremo na območju občine Piran ter Elaborat za pripravo Odloka o podlagah 

za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo na območju občine Piran s 

sprejetim  

 

AMANDMAJEM 

 

Naslov v točki III. se spremeni tako, da se glasi »OPROSTITVE KOMUNALNEGA 

PRISPEVKA«. 

 

V 12. členu se doda nov drugi odstavek, ki se glasi: 

»(2) Pri odmeri komunalnega prispevka zaradi izboljšanja opremljenosti ali zaradi naknadne 

priključitve obstoječega objekta na posamezno vrsto komunalne opreme, se upošteva že plačani 

komunalni prispevek za primarno infrastrukturo, v kolikor je bil ta za predmetni objekt že plačan 

in se nanaša na infrastrukturo, na katero se objekt na novo priključuje. V tem primeru se dejanski 

znesek že plačanega komunalnega prispevka za posamezno infrastrukturo, na katero se objekt na 

novo priključuje, nominalno odšteje od komunalnega prispevka, izračunanega na podlagi tega 

odloka.« 

 

Dosedanji drugi odstavek 12. člena postane tretji in se glasi: 

»(3) O upoštevanju predloženih dokazil iz prvega in drugega odstavka tega člena odloči pristojni 

občinski organ.« 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj.  
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K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o ukrepih pomoči mladim in mladim družinam pri reševanju 

stanovanjskega problema v Občini Piran (prva obravnava). 

Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti in Natali GAK, vodja Urada za 

premoženjskopravne zadeve sta podala obrazložitev. 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala seznanitev 

odbora s pripombo, da: 

- Odbor podpira aktivnosti za začetek reševanja stanovanjskega problema mladih in mladih 

družin pri prvem reševanju stanovanjskega problema v občini Piran, vendar je mnenja, da 

je odlok potrebno dodelati in ustrezno pripraviti, da bodo mladi občani občine Piran imeli 

več možnosti za pridobitev stanovanja na območju Občine Piran 

- strokovnim službam Občinske uprave predlaga, da se do drugega branja predlaganega 

odloka h gradivu predloži predlog kriterijev in meril ter način izvedbe ukrepa, ki bodo 

sestavni del razpisa. 

V prvi obravnavi: 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: mag. Milica MASLO BEZER, Kristijan 

CEROVAC, Robert FAKIN, Davorin PETAROS, Ingrid MAHNIČ, Dušan PUH; Mojca 

ŠVONJA, Karlo RADOVAC, Marina SORTA in Denis FAKIN. 

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOGU ODLOKA O UKREPIH 

POMOČI MLADIM IN MLADIM DRUŽINAM PRI REŠEVANJU 

STANOVANJSKEGA PROBLEMA V OBČINI PIRAN (PRVA OBRAVNAVA)  NA 

31. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN 23. maja 2022 

 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Hvala. Torej, odbor, kot smo napisali v 

stališču, podpira seveda ta odlok. Vendar se nam zdi prešibka ta zaščita, da če še nima stalnega 

bivališča in ne poda izjave, da bo postal stalni prebivalec, pač ne velja za njega, da je upravičen. 

Ampak tukaj bi moralo biti še neko določilo, ki pove, da pač v tem primeru, ni upravičen. Prav 

izrecno, da se napiše, da ni upravičen. Se nam je pa zastavljajo vprašanje ali je res tako, da 

dejansko, če damo razpis, se lahko na njega prijavi nekdo, oprostite, ker bom pač uporabila tak 

izraz za naselje, iz Zg. Kašlja ali Spodnjega Britofa in pride sem. Dobi, ne vem, neko staro hišo s 

pravico gradnje in se pač prijavi. V tem primeru je seveda pomembno točkovanje. In pri prvem 

branju še nismo imeli nobene opredelitve kako bodo zastavljeni kriteriji. Zato smo povedali, da je 

potrebno za drugo branje pripraviti kriterije, ki bodo v razpisu, ki bodo zagotavljali, da bo nekdo, 

ki je stalni prebivalec, denimo, od rojstva, zagotovo, v kolikor je v enakem slabem, bomo rekli, 

položaju, kot nekdo iz Spodnjega Britofa, pač imel več možnosti, da dobi to ugodnost, kot ta iz 

Spodnjega Britofa, ki se je zavezal, da bo v roku 30 dni prijavil stalno bivališče. To stalno bivališče 

v občini Piran je en takšen, oprostite, nateg, ki nas spravlja v preštevilne težave. Na vseh drugih 
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področjih. V prometu, pri drugih ugodnostih. Pri obravnavanju Pirana, kot takšnega za kakršnekoli 

zadeve, kjer pravi statistika, da je tam, kaj jaz vem, 4000 stalnih prebivalcev. Dejansko jih ni 

toliko. So fiktivni. Zaradi ugodnosti, kot je recimo abonma. Pa ne rabim potem nadaljevati. Mene 

zanima ali mi s tem odpiramo še eno dodatno možnost, da bo nekdo, denimo, jaz imam veliko hišo 

v Spodnjem Britofu. Moj sin nima ničesar v Spodnjem Britofu in se prijavi na ta razpis, kot 

cerkvena miš je, nič nima. In dejansko lahko pridobi to ugodnost in izjavi, da se bo pač tukaj 

prijavil v roku 30 dni. Kaj to pomeni? Kako bomo mi naredili takšno pozitivno diskriminacijo v 

korist naših občanov. Torej, poglavitna šibkost zelo dobre namere je v tem, da je pač premalo 

definirano to kako bodo lahko naši mladi, naše mlade družine dejansko imele prednost pri tem, da 

ne bodo izvisele. Če sta dva moža, bom rekla, ali dve ženi iz neke družine v enakem materialnem 

položaju kot državljan Evropske unije, ne vem, iz Italije, z Madžarske ali od kjerkoli, ki se zaveže, 

da bo tukaj prijavil stalno bivališče in bo dejansko v enakem položaju kot naš občan. Predvsem bi 

rada opozorila, da je potrebno, ko se bojo delali kriteriji, zagotovo določiti različno in to krepko 

različno število točk. Celo med tistim Pirančanom, ki najkrajši čas živi v Piranu in nekom, ki je od 

drugod in bo podal izjavo, da v 30-ih dnevih se bo lahko prijavil. Se pravi, da bo še vedno ta, ki 

bo prišel od drugod dejansko imel možnost zbrati manj točk, kot nekdo, ki ne vem, se je priselil 

pred enim letom v Piran iz kateregakoli razloga, pač. Hvala lepa. 

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Milica, hvala za tako, bi rekel, razčlenjeno razpravo. 

Takoj, vidim, da se je prvi prijavil Robert Fakin, pa potem Davorin Petaros. Ja, vse razumem, 

samo sekundo, Kristijan, da samo povem, da je v bistvu cel podvig izdelati tako pravno sito, da bi 

upoštevala vse te faktorje, o katerih ste govorila Milica. Je pa res, da je to praktično naša dolžnost 

oziroma naloga, ki smo si jo tudi mi zastavili, zato konzultiramo vsak, bi rekel, manever v to smer. 

Je treba konzultirati pravno službo, pozitivna diskriminacija, pravite, pravi izraz. Kako to narediti, 

pa je verjemite, cel podvig. Kristijan, si želel repliko na Milico, izvoli, imaš.  

 

Kristijan CEROVAC, občinski svetnik: Hvala za besedo. Replika je v bistvu dopolnitev 

Miličinega, kar je povedala. Zakon o prijavi prebivališča v 2. členu, pomen izrazov, »Stalno 

prebivališče je naslov v Republiki Sloveniji na katerem posameznik stalno prebiva in je ta naslov 

središče njegovih življenjskih interesov, kar se presoja na podlagi njegovih družinskih, 

partnerskih, delovnih, ekonomskih, socialnih in drugih vezi, ki kažejo, da med posameznikom in 

naslovom, kjer živi obstajajo tesne in trajne povezave.« Tako, da jaz mislim, da pri določanju 

nekoga, ki ima nekje prijavljen nek fiktivni ali pa pravi stalni naslov, imamo podlago v zakonu. 

Torej, samo izkoristiti je treba to, kar že piše v nekem zakonu in se lahko ugotovi, če je to stalno 

prebivališče samo fiktivno ali pa je resno. To lahko uporabljamo, kot si rekla Milica, pri vseh, pri 

parkiriščih, pri abonmajih in pri vseh ostalih zadevah. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Kristijan, hvala lepa. Zadeva je še mnogo bolj 

kompleksna. Mislim, da je Robert želel. Odpiram razpravo, čeprav jo je že Milica, Robert Fakin, 

imaš besedo. Izvoli.  
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Robert FAKIN, občinski svetnik: Hvala. Opozarjam oziroma rad bi apeliral na kolege, da se 

zavedamo, da je to prvo branje. Do drugega branja bomo imeli priliko podati svoje pripombe 

oziroma svoje pomisleke. Podprli bomo ta predlog odloka, vsekakor prvo branje in potem, mislim, 

tudi drugo. Vendar ne gre pozabiti, da mi nimamo stanovanj. Zaradi tega, to  je prav, da naredimo 

en korak in da določimo neko metodologijo o dodelitvi. Vendar, dodelitev česa, če stanovanj 

nimamo. Se pravi, moramo prej stanovanja narediti in potem bomo po teh kriterijih ali po 

izpopolnjenih kriterijih ta stanovanja delili mladim. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Se strinjam. Tu gre za konkretno en predlog, ki smo 

ga imeli v Padni. O.K., nič hudega. Davorin, si imel repliko na Fakina? Saj tako in tako si naslednji 

razpravljavec. Imaš razpravo ali repliko? Izvoli, imaš repliko.  

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Spoštovani kolega Robert, ta razprava sedaj poteka. Mi 

sedaj podajamo pripombe, ki jih bojo upam, tisti, ki so spisali ta odlok, upoštevali. Zato je prav, 

da zdaj razpravljamo. Samo toliko v opomin, ni problema.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Davorin, to je bila replika, zdaj pa še razprava. Izvoli.  

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Hvala za besedo. Tako, da jaz se z vsem tem kar je 

kolegica Milica in kolega Kristijan povedal strinjam. Odlok je pomanjkljiv s tem v zvezi in vidimo, 

da moramo dobiti neko pravno rešitev, ki bi nas obvarovala pred temi fiktivnimi prijavami. 

Ampak, jaz tu v tem 5. členu, morebiti sem kaj izpustil, mi oprostite, ker je pač gradivo bilo tako 

na hitro dano in moram reči, da ne moremo vsega proučiti in se dosti naslanjamo na to javno, na  

obravnavo na seji. Zato vas prosim tudi v prihodnje, da se  dobro pripravite zato, da nam pojasnite 

čimbolj obširno in  natančno kaj je na stvari. Zdaj, jaz vidim ta 5. člen in tukaj v principu vidim 

pogoj, da bo občina v principu nekaj prispevala našim mladim. Samo, če se pač nahaja 

nepremičnina, zemljišče na območju občine o.k. in je v lasti občine. Kaj pa, če stanovanje kupuje 

in ni v lasti občine. V tem primeru pomoči ne bo oseba deležna? Ker namreč tu ne vidim nič kar 

bi govorilo temu v prid. Tako, da v vsakem primeru bi predlagal, da se tukaj doda v 5. člen še 

besedilo, da ni nujno, da je zadeva v lasti občine, pa mi lahko kljub temu nekaj prispevamo. S tem, 

da manjka mi poleg tega, kar je omenila Milica, varovalka tudi, koliko časa bo pa ta še Pirančan 

oziroma bo bival na območju občine Piran. Tako, da jaz vem, da so neke varovalke v Ljubljani, 

kjer smo Zadrugator povprašali po tem, že vzpostavili. Tako, da manjka mi tudi varovalka, da ne 

bomo zdaj tukaj v principu ta institut oziroma instrument, ki ga bomo s tem odlokom sprejeli, ne 

bo kdo zlorabil in si omislil tisto kar je v naši občini sila moderno in to je, da bo mešetaril z 

nepremičninami. Če se lahko tako izrazim in jih v principu potem naprej preprodajal, tako da tukaj 

mi manjka še neka varovalka, ki bi zagotavljala, da bo ta oseba ali osebe tudi nekaj časa živela na 

tem območju in  nekaj prispevala. To je tisto kar bi in mogoče bi starostno raven morebiti še malo 

dvignili. Glede na to, Milica popravi me, da v principu danes matere rojevajo tudi preko teh let, 

pa jih bi lahko šteli še za mlade družine. Študentje študirajo do 30 let tudi, tako da morebiti ne bi 

bilo slabo, da bi to korigirali. V vsakem primeru mi manjkajo, pri gradivu za obravnavo tega 

odloka neki podatki. Jaz bi rad vedel koliko je teh mladih, jaz bi rad vedel statistiko za nazaj, 
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koliko ljudi je zapustilo to občino, koliko mladih je zapustilo to občino. Ta statistika mi manjka, 

tako da v  principu mi tukaj lahko govorimo. Zanima me tudi koliko nas je še ostalih, mladih. Ne 

bom omenjal Roberta, ne bom štel v to, ampak nas pa ja. Neka statistika, vem, da so neke raziskave 

bile s tem v zvezi opravljene in bi rad, da to priložite k naslednji obravnavi, da bomo vedeli o čem 

se gre. Da vemo o kakšni populaciji govorimo in zanima me tudi kaj vse še prihaja. Tako, da če bi 

tej statistiki dodali tudi koliko mladih je še zadaj pod tem, po starostnih skupinah, zato da morebiti 

lahko postavimo tudi neko strategijo za naprej. V vsakem primeru odlok pozdravljam, gospod 

župan, je bil čas. Prav pa je, da ga korigiramo, da naredimo življenjskega, hvala lepa.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Davorin, hvala lepa. Naslednja je Ingrid Mahnič. 

Ingrid, izvoli imaš besedo. 

 

Ingrid MAHNIČ, občinska svetnica: Hvala župan za besedo, grazie sindaco, podpiram to 

definitivno, da ne bo kdo mislil drugače. Ko je bil COVID smo videli kakšne težave so bile z 

našimi občani, ki so si morali svoja domovanja poiskati v bližnjih Bujah in čez reko Dragonjo. V 

redu, niso vse samo mlade družine, so tudi starejši, ampak to je bil velik pokazatelj, da tisti, ki se 

niso odselili drugam v Sloveniji, so si pač poiskali čez mejo. Menim in se strinjam z vsem, kar sta 

povedala Milica in tudi Davorin Petaros, absolutno, da je tukaj treba strniti glave. Če je lahko 

svetniška skupina SD-ja pripravila dober predlog za zemljišča za vrtičkanje, mislim, da moramo 

tukaj še toliko bolj dati glave skupaj in morda s par sestanki pred sejo, na kateri bomo imeli drugo 

branje o tem, dejansko povedati pluse in minuse in dati predloge. Ker recimo, ni vseeno, če mi 

damo v razpis, ja, vsekakor je nekdo rojen v občini Piran. Če se je poročil z nekom iz Kozine se 

to pač šteje, da je eden od zakoncev iz občine Piran. Vsekakor z več točkami, če je od rojstva tukaj. 

Moramo paziti, ravno na to uzurpiranja, ker je ogromno ljudi že leta dolgo pri starših, ki imajo 

stanovanje, kot vikend, prijavljeno v tej občini in prijavljeno na tak način, da dobivajo potem potne 

stroške, ker hodijo delati v Ljubljano. To niso naši občani. Treba je tudi gledati, če je nekdo 

prijavljen tukaj in kje so otroci v vrtcu, v šoli. Tudi pri mladi družini. Ker v naši občini, mislim, 

da je največ uzurpiranja od vseh drugih občin v Sloveniji, ker je apetit po morju. Naša dolžnost je, 

da priskrbimo našim občanom, se pravi, mladim družinam in morda res začeti tudi s tem 

predlogom do 35 leta starosti. Jih bomo pač prej rešili tega stanovanjskega problema, pa potem, 

če bomo imeli to možnost se lahko to še razširi. No, v Sečovljah, smo bili enkrat že zelo izigrani, 

to je bilo pred leti, ko je županja obljubljala, da bosta dva stolpiča na Košti namenjena mladim 

družinam, pa se je potem izkazalo drugače. Je bilo to za socialna stanovanja. Jaz upam župan, vi 

ali tisti, ki bo prišel za vami, da se bo te obljube držal in da res naredimo pravilnik, kot se šika in 

da to namenimo mladim družinam. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Hvala. Naslednji Dušan Puh. Dušan izvoli, imaš 

besedo. 

 

Dušan PUH, občinski svetnik: Hvala za besedo. Torej, jaz se strinjam z uvodnikom. Kje so 

problemi. Take probleme imajo povsod po svetu, povsod po Sloveniji, še posebej in poslušamo že 

dolgo te stvari. Zdaj poslušamo, en vzorec, kako se te stvari rešuje je recimo dunajski vzorec, 
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dunajski primer. Na Dunaju ima menda občina stanovanjski sklad, ki že desetletja skrbi za 

stanovanja in vsi mladi imajo lepa stanovanja, poceni, z neprofitno najemnino in ko želijo več, ko 

se situirajo grejo naprej. Torej, tudi pri nas smo imeli včasih stanovanjske sklade,  zdaj ne vem ali 

ga imamo v občini ali ga imamo samo formalno na papirju. Imeli smo ga, vem. Zdaj, vprašanje 

zakaj ga nimamo. Torej, zadnja stanovanja, ki so se gradila pred šestdesetimi, sedemdesetimi leti, 

ko se je te stvari reševalo. Vem, da je Splošna Plovba zgradila par blokov, Droga je verjetno 

zgradila nekaj blokov in se je tukaj  naselilo kar nekaj ljudi in so postali domačini ali so že bili in 

še vedno so. Torej, to je zadnja rešitev bila, kjer smo dobili neka stanovanja in verjetno vajo je 

treba spet ponoviti. Ker drugače zgleda, da ne gre. To, da so tukaj neke drobtinice, to je lari fari, 

to je neumnost. Spomnite se, ko ste bili vi mladi 18, 20 let, kaj ste delali. Ste študirali in žurirali 

in skrbeli ne vem za kaj. Noben  ni načrtoval družine, noben ni načrtoval kje bo dobil službo, 

čeprav imamo tudi nekaj takih, ki iščejo službe, pa jih ne dobijo. Zdaj, ta vaš koncept predvideva, 

da bo nekdo imel že dobro plačo ali pa bo imel zelo bogate starše, ki bojo kupili parcelo in 

pripravili vse. Veste od ideje do realizacije je najmanj 10 let. Se pravi, mladi niso več mladi, če 

grejo v postopek, da bojo pridobili ves ta  proces, da pridejo do ene gradnje. Torej, zato pač se mi 

zdi, da je treba res iz začetka se lotiti tega problema, ne na tej osnovi z nekimi drobtinicami, ampak 

s tem kako bomo v občini Piran ustanovili stanovanjski sklad, ki bo začel ali nadaljeval to kar smo 

že predvideli, neke stolpiče v Sečovljah in Košti, da se to  spelje do realizacije in bomo mogoče 

ustvarili nekaj pogojev, nekaj stanovanj, ki bojo lahko dostopni našim mladim. Torej, druga stvar 

je pa kar ste tudi poudarili možnost novih služb, novih zaposlitev, kar je pa tudi odvisno veliko od 

pogojev, kjer se mladim, ki imajo ideje, kaj bi počeli, bi lahko občina pomagala pri realizaciji 

kakšne ideje. Ne pa da takoj izračuna koliko bi ga lahko olupili in jasno potem marsikoga ni. Tako, 

da mislim, da je pametno pripraviti en realen predlog kako se mladim družinam ali mladim 

omogoči in spet vrne veselje, da bi živeli v občini Piran.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Dušan, hvala lepa. Preden dam besedo Mojci Švonja. 

Čakajte malo. Preden dam besedo Mojci Švonja ima Davorin repliko.  

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Hvala za besedo. Spoštovani Dušan, ja, v principu se 

lahko strinjam z vami, razen s par malenkostmi, kot tisto kdo je mlad, kdo ni. Ampak v principu 

je tako, mi imamo pred seboj neko bilko rešilno, ki bi opravičila to, da nimamo tistega, kar bi v 

resnici sedaj potrebovali. To je stanovanjsko politiko in stanovanjski sklad. Na podlagi te 

stanovanjske politike bi mi morali sprejemati ta odlok. Mi delamo v tej občini vse narobe in tako, 

glej, vsaj nekaj bo. Izpilimo ta odlok in držimo pesti, da bomo kakšno dušo rešili. V principu bo 

pa morala neka druga postava, ki bo  prišla sem, v naslednjem mandatu nedvomno narediti 

stanovanjski sklad in postaviti stanovanjsko politiko, zato da bo dejansko začela reševati to težavo. 

Hvala lepa. 

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Davorin, hvala lepa. Zdaj pa Mojca Švonja. Imate 

besedo. Izvolite.  
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Mojca ŠVONJA, občinska svetnica: Hvala za besedo in lep pozdrav vsem. Jaz se bom navezala 

tako na Dušana, kot na Petarosa. Sicer, Dušan, ti si govoril, bomo mogoče ustvarili pogoje in jaz 

s tem se jaz zelo močno strinjam. Kajti danes je 23. 5. 2022 in do konca tega mandata je še zelo 

malo časa. Sprejemati tak odlok, to kar je omenil Davorin, ja, upajmo, da bo v naslednjem mandatu 

naslednja postava lahko kaj na tem področju naredila. Ampak, samo to nam ostane, čisto nič 

drugega. Zato se mi zdi, da sprejeti ta odlok, seveda, in ga bom tudi jaz podprla, tako kot sem tudi 

že povedala na odboru, vendar žal spoštovani kolegi malo prepozno. O tem ste morali začeti 

razmišljati še preden sem jaz prišla v ta občinski svet in si to postaviti kot prioriteto, da bi lahko 

vsaj v dveh letih nastavili neke realne pogoje, da se potem tako stanovanjska politika za mlade 

družine, kot tudi za vse ostale, ki jih ne smemo zanemariti začne uresničevati. Kot je rekla kolegica 

Ingrid Mahnič, ja, Vojka Štular je bila tista, ki je zadnja gradila stanovanja na Košti. Zakaj se 

kasneje o tem ni več govorilo tudi dobro vemo, ker smo nekateri tudi bili takrat v občinskem svetu. 

In žal situacija je takšna kot je. Še eno zadevo bi rada opozorila in to fiktivni vpisi družin v piranski 

občini. Evidentno je, da ti fiktivni vpisi se najbolj izkazujejo na področju družbenih dejavnosti, 

kajti vsako leto, ko imamo vpis v 1. razred piranske šole dobimo seznam tridesetih učencev, ki so 

prijavljeni v piranski občini, vpiše se jih pa 11, mogoče še celo manj. In smo zelo zelo na meji, že 

vrsto let ali bomo imeli sploh v podružnični šoli razred, kombiniran ali bomo imeli enoten razred 

ali bomo šli v kombinacijo. In to je spoštovani realnost. In verjetno se tako dogaja tudi v vrtcu, 

tako da dajmo si pogledati v oči in si naliti čistega vina. Zdaj, na današnji dan o tem razpravljati, 

mislim, da je absolutno prepozno. Ja, mogoče se bo v naslednjem sklicu karkoli premaknilo. 

Vsekakor bom današnji predlog odloka podprla in pozdravljam, da je kljub temu prišel na dnevni 

red občinske seje. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Hvala Mojca, Karlo, imaš repliko, sem prav razumel. 

Izvoli, imaš besedo. 

 

Karlo RADOVAC, občinski svetnik: Hvala za besedo. Jaz bi rad repliciral Mojci, pa samo 

dobronamerno. Gre za to, da smo zdaj za sprejemanje takšnega odloka že prepozni. Naj poudarim, 

da to ni samo namera ampak je posledica namere, ki smo jo imeli. Ta odlok je nastal kot posledica 

namere, ker smo že pripravljali razpis za mlade, ki bi omogočal poselitev Padne. Če ne bi bilo 

pravnih zadržkov, tega odloka ne bi niti sprejemali ampak bi že šli v akcijo in ta razpis objavili. 

Tako je to postalo kot posledica in moramo pogojno najprej sprejeti ta odlok, ki bo potem dal nam 

pravico, da pripravimo odlok, ki bo omogočal takšen razpis. In o tem razpisu boste tudi seznanjeni, 

ker tako kot je Milica že v začetku povedala bi radi na eni od naslednjih sej videli kakšni bodo 

pogoji in te pogoje bomo tudi prestavili. Tako, da v kratkem dajte pričakovati, da se bomo o tem 

še pogovarjali. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Karlo, hvala lepa. Naslednji Denis Fakin, kdo, se 

oproščam, Marina Sorta, izvolite, imate besedo.  

 

Marina SORTA, občinska svetnica: Hvala za besedo gospod župan. Jaz bi želela, če mi zdaj 

Matej Knep tudi odgovori. Zakaj ste se vi odločil, da se pravi, da poleg občanov občine Piran, 
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imajo možnost tudi drugi občani, se pravi z drugih krajev, so enako opredeljeni v tem odloku? Če 

mi lahko zdaj obrazložite, zakaj ste se tako odločili, kaj je razlog tega. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Matej, kar izvoli, odgovor, če želiš.  

 

Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti: Hvala lepa. Zdaj bi mogoče, ker to eno 

izmed ključnih vprašanj, kot jaz sledim. Bi potem odgovoril samo na ene par ključnih točk. Torej, 

diskriminacija med občani občine Piran in vsemi ostalimi prebivalci Evropske unije je pravno 

mnenje, bomo mogoče vam bojo pravniki malo bolj podrobno znali obrazložiti, da ta 

diskriminacija ni možna. To je bil naš največji pomislek seveda. Je pa res, da po pregledu prakse 

po Sloveniji, obstajajo določena merila in kriteriji, ki jih razpisi recimo za dodeljevanje namenskih 

najemnih stanovanj v najem mladim, recimo v Ljubljani ali Novi Gorici in tako dalje, predvidevajo 

določene omejitve. To je recimo minimalno 6 let stalnega ali začasnega bivanja v Mestni občini 

Ljubljana, je bilo v razpisu leta 2020. Tako, da določeni ukrepi v razpisu so možni. Potem je bilo 

tukaj podano, večkrat stališče, da bi morali upoštevati ali otroci obiskujejo naše vrtce in šole ali 

ne. Da se tudi to točkuje. Torej, skozi to točkovanje nekako bi morali, v odloku se pa ne more. 

Tukaj bi prosil pravno službo, da pojasni oziroma bomo na naslednji seji pojasnili pravno stališče 

zakaj ni možno. To je glede tega.  

 

Naj omenim samo še ene tri točke. Recimo, starostna meja je v zakonu in vseh teh mladinskih 

dokumentih določena do 29 leta. Ampak, ker se zavedamo, da ni bilo ukrepov v občini Piran smo 

podaljšali do 35, nekako. Potem že nekako ne moremo upravičiti, da so to mladi.  Bi morali 

mogoče drugi ukrepi.  

 

Stanovanjski sklad, ga v občini Piran ni. S stanovanjskim fondom neposredno uporablja občinska 

uprava. Stanovanjska politika je tudi morda za prevetriti že ali kaj podobnega.  

 

5. člen, ko ste gospod Petaros omenil, ukrepe samo primeroma našteva. Torej, to niso vsi ukrepi, 

samo nekatere primere možnih ukrepov daje in dopušča tudi druge ugodnosti, ki jih lahko občina 

dodeljuje. Seveda, kot še en ukrep, recimo, so v praksi, je kot kriterij, višina dohodka, ki mora biti 

nad določeno mejo. To pomeni zaposlitev, ki je lahko tudi, da ima več, tisti, ki ima zaposlitev na 

tem območju, recimo oblale ali kaj takega. Ker ta se zagotovo vozil iz Ljubljane delati sem dol. 

Tako nekako se lahko skozi razpisne pogoje dopušča. To so pa minimalni pogoji. Pravno mnenje 

je, da se ne sme razlikovati med različnimi, torej, prebivalci, bodisi občani, bodisi prebivalci 

Evropske unije nekako.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Matej, hvala lepa. Pravim, da je zadeva zelo 

kompleksna. Milica, ste želeli repliko. Prosim. 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Hvala lepa. Na izvajanje Ingrid, ker se je 

potem tudi ponavljalo naprej. In sicer glede tega kam otroci hodijo v šolo, vrtec in podobno. Da 

se razumemo, stanovanjski problem mojega otroka rešuje pač naša družina. To kar zdaj govorim, 
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ne govorim zato, ker bi ciljala na pridobitev kakršnekoli nepremičnine. Tako, da mora biti to takoj 

jasno. Ampak, ne glede na definicijo stalnega prebivališča, je tudi res, da lahko pristojni državni 

organi, lahko preverjajo na domu, na določenem naslovu ali si ti tam, ali si v zadnjih šestih mesecih 

prebil več kot toliko časa tam in tako dalje. Se pravi, imamo tukaj kar nek razpon. Rada bi 

opozorila na to, da ne bi smelo priti do neke diskriminacije tudi takih družin, ki pač denimo delajo 

v Ljubljani in prihajajo vsak vikend, recimo, v Piran, kjer imajo stalno prebivališče. In so dejansko 

v teh šestih mesecih, ne samo enkrat ampak praktično vsak vikend tukaj. Se pravi, je treba 

razmišljati tudi o teh niansah tega, da ko gre za neko pravico moramo biti pazljivi, da ne naredimo 

diskriminacije tudi po tej plati. To bo silno težavno, bi  opozorila še na eno stvar. Da v odlokih 

raje ne pišemo »primeroma kot«, ampak se decidirano navaja v katerih primerih. Se pravi, v 

drugem branju naj ne piše nikjer, da so upravičeni primeroma taki in taki, take in take vrste pomoči. 

Zato, ker to ni primerna beseda za odlok. Mora biti jasno določeno, ko se sprejme.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Milica, hvala lepa. Naslednji Denis Fakin. Denis, 

izvoli, imaš besedo.  

 

Denis FAKIN, občinski svetnik: Hvala za besedo. Mi to vsi lepo rečimo, kako to ono, kako to je 

čudovito vse skupaj, stanovanja, odloki, pomoči, vse živo. Istočasno pred eno uro smo sprejeli 

novelo o komunalnem prispevku, ki je ena najvišjih daleč, daleč naokoli. In med tem časom, ko 

mi tu debatiramo, sprejemamo in leporečimo o tej zadevi, vsa naša mladina… Samo pojdite 

pogledat, zanimivo bi bilo, da naredite eno analizo, koliko ljudi se je preselilo, efektivno ali 

kakorkoli že, da živi in so zgradili hišo na Hrvaškem, v Kaštelu. To je polno, dnevno, ogromno se 

jih preseli. Včeraj sem bil  na enem pikniku, trije so bili tam, ki so prejšnji teden kupili stanovanje. 

In eden je kupil parcelo, ki bo zidal hišo. Komunalni prispevek je tam zanemarljiv. Tam narediš 

hišo, ko tu kupiš malo boljšo garsonjero, tam končaš hišo in daš še 8.000 eur za komunalni 

prispevek in ti priklopijo elektriko in vodo in pridno plačaš smeti naprej in živiš. Noben te ne 

sekira. Srž problema je nekje drugje, ne v tej pomoči. Mi ne bomo reševali nič. Te pomoči mladim 

ne pomagajo nič. Vam povem jaz. Čisto oni hočejo to zdaj in  hočejo imeti stanovanje zdaj. In ne 

morejo si privoščiti 4000 do 5000 eur za kvadratni meter stanovanja. Narediš 10 kilometrov, 10 

minut vožnje imaš, niti ne, in plačaš »jurja in pol«, do dva »jurja«. Največ in še to zaradi tega, ker 

je take cene so tu v Sloveniji in se tam dvigujejo. Tam je bistveno bolj dostopno in bistveno bolj 

človeško se ta zadeva naredi. Hočemo narediti en stolpič tam, o.k., ne naredimo stolpič na Košti, 

ker nimamo ceste in tako naprej. Se strinjam, najdemo drugo varianto na Gorgu, ki bi bila čudovita, 

supersonična, tista stanovanja bi lahko bila že notri. Evo spet, iniciativa »ovakva«, iniciativa 

»onakva«, pa ne tu gradbeno, pa ne to. Dajmo se zresniti malo. Hočemo nekaj pametnega narediti 

za to mladino, za te otroke ali jih prepustimo. Ampak, grejo, realnost je taka. Mi lahko tu govorimo 

in nakladamo kako bomo pomagali, levo in desno, gor dol, zavedati se moramo, da imamo, 

bistveno, bistveno, komunalni prispevek pri nas je katastrofalen. Je drag, si ga lahko privošči samo 

en Ljubljančan, ko pride sem narediti vikend. Stanovanja ali hišo si ne more  zgraditi nobeden. 

Normalno potem,  začne nekaj, če ima priliko, nekaj tam pri starših, dogradi, malo na črno, malo 

tu in malo tam. Potem se zbudimo in vidimo, da niti ena hiša, mogoče, v občini Piran, ni skladna 

s papirji. In take zadeve. To je realnost. To je ta žalost. Vam povem, da bi bilo res mogoče pametno 
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narediti eno analizo koliko ljudi živi v Kaštelu, Kaštel Gadari, tam okoli, Plovanija. Pojdite samo 

pogledati in vidite. Samo si naredite eno zadevo, vam pravim, sem se pozanimal, ker hčerka je tudi 

imela neko ambicijo, da bi šla gor. Sem se pozanimal. Za 200 kvadratov komunalnega prispevka 

za eno hišo je 8.000 ali 9.000 eur komunalnega prispevka. Mi pa koliko plačamo tu? Eno 

stanovanje moramo kupiti še za plačati komunalni prispevek. Pa ne bodite, pomoči. Nobene 

pomoči, ne moremo mi pomagati, nikakor ne moremo. Moramo nekaj spremeniti, ker ne gre to 

drugače. Dejansko, jaz sem dal že ne vem kolikokrat, da bi se ustanovil ta stanovanjski sklad in da 

bi se ukvarjal s to zadevo. Ne pa da vsakič debatiramo na občinskem svetu ali bomo naredili eno 

beznico v Sečovljah in vse skupaj ni nič. 10 let, 19, ni enega stanovanja. Ali pa da boste v Padno 

šli. Kdo bo šel v Padno? Veste vi koliko stane gradnja tistih starih ruševin? Tisto je vse zaščiteno, 

tisto vi ne boste prenovili, je krat 5 gradnja. Kako si boste? Ni šole, ni avtobusa, ni nič. Kako bojo 

šli? Dajmo biti realni. Mi lahko tu leporečimo, ampak realnost je čisto nekaj drugega. Realnost je 

ta, da tu je bistveno dražje in da mi z nobeno pomočjo ne bomo to naredili. Moramo razmišljati o 

temu, da zmanjšamo komunalni prispevek in predvsem, da najdemo neke cone, kjer se bo zidalo. 

Bloki, kaj jaz vem. Pol Lucije bi se lahko pozidalo z bloki. Kampolin je zazidljiv in vse skupaj. Pa 

ni, vse stoji. Ne razumem, in mi tu razmišljamo kako bomo pomagali. Kaj boš pomagal, če nimajo 

vsi, s čim jim boš pomagal? Jim boš pomagal s tem, da mogoče ti bom dal neko pomoč, ko bo, če 

bo, čez 10 let. Ko boš ti rodil, pa tvoj otrok bo imel že 15 let, pa bo že on razmišljal kam bo šel 

stanovati. To je treba narediti nekaj prej, na hitro in hitro, ker dejansko nakladamo in govorimo 

bedarije vsi skupaj tu. Neke akcije pa ni, je ni. Stanovanjski sklad je treba narediti in osebe, ki 

morajo to voditi. Glejte v Kopru, v Kopru se gradi. Vse povsod se gradi. Tu pri nas pa ni variante, 

da narediš nekaj. Vikendi se delajo. Dobro, ne bom nakladal, ker nima smisla. Jaz upam, da ste 

razumeli kaj sem hotel povedati. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Zdaj imamo nekaj prijavljenih replik. Najprej Milica, 

potem Davorin in potem Karlo. Milica izvolite.  

 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Replika kolegu Denisu Fakinu. Saj v 4. členu 

je predvidena možnost oprostitve plačila dela komunalnega prispevka. Sicer je treba potem to v 

pravilniku, to je tisto, kar smo rekli, da mora biti že pripravljeno, ko bo drugo branje. Ker je 

pravilnik potem podlaga za pripravo razpisa, moralo pač biti opredeljeno. Vsekakor se strinjam, 

da mi sploh nimamo stanovanjske politike in da je skrajni čas in kot je Mojca povedala, za ta 

mandat očitno prepozno. Upam, da bo, tisti, ki bo ponudil svoj program na naslednjih volitvah to 

imel med prioritetami, ker je to potrebno narediti. In to je nujno. Sem hotela pa poudariti, da 

omogoča oprostitev dela komunalnega prispevka ta odlok, ki je predlagan. Samo, bo treba 

opredeliti kako, na kakšen način, v kakšen procentu. In še vedno bo vse predrago za naše občane.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Milica,  hvala lepa. Naslednji, Davorin Petaros, izvoli 

Davorin.  

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Hvala za besedo. Kolega Denis. Namreč, Denis, vse lepo 

in prav in prav lepo si povedal. Pozabil si samo povedati, da za oni komunalni prispevek, ki si ga 
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v govoru kritiziral, kaj za vraga smo sprejeli je bil edini glas proti moj. Tvoj ne. Tako, da nisem 

razumel točno. Je bila samokritika, verjetno je bila samokritika. Ampak v principu govorimo eno, 

delamo drugo in tisto, kar si govoril je popolnoma neskladno s tem, kar v principu počneš. Ne me 

prekinjati, prosim. Nadalje, pa seveda, stanovanjska politika je nujna in stanovanjski sklad je 

nujen. Na to je Civilna iniciativa Piran Piranu opozarjala. Smo poklicali tudi iz Ljubljane 

Zadrugator in povabili v občinsko infrastrukturo tako župana, kot podžupane, kot občinsko upravo 

na predavanje Zadrugator-ja in se je udeležila, če ne motim, prav gospa podžupanja. Kaj velike 

gneče, pa tam, razen nas, ni bilo. Toliko o tem. Hvala lepa.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Hvala. Replika na repliko ne gre Milica. Torej, glejte, 

ravno zato delamo te priprave. Skušamo narediti, da bo naslednji administraciji lažje,  

naslednjemu, ki bo  prišel za mano, da bo imel nekako pripravljen teren za vse te, pač nove enote 

in tako naprej. Prav bi bilo, da je kontinuiteta, tako kot je bila kontinuiteta za zdravstveni dom, 

tako kot naj bi bila kontinuiteta za infrastrukturo, povezati  naše podeželske kraje. Torej, Nova vas 

in pa Sveti Peter. Torej, gre za kontinuiteto, če bomo pripravili teren, se bo to v naslednjem 

mandatu lahko tudi realiziralo. V tem mandatu, kot pravijo, ni mogoče. Ustvarimo pa pogoje, da 

se v naslednjem mandatu to realizira. Brez mene ali z mano, ni bistveno.  

 

Gremo naprej. Predlagam, da damo to na glasovanje in sicer, glasujemo o predlogu sklepa za 

sprejem odloka v prvi obravnavi. Prosim, glasujte. O.k. Predlog je sprejet.  

 

Dajmo še 4. točko točko skoz, predlagam, potem pa pavza. Ker imamo gospo, ki čaka že deset 

do štirih tukaj, gospa Novakova, tako da dovolite mi, da spravimo pod streho še 4. točko in 

gremo potem na pavzo. Matej, hvala lepa. 

 

Svetniki so z 21  glasovi  ZA in 2 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

        1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog »Odloka o ukrepih pomoči mladim in mladim 

družinam pri reševanju stanovanjskega problema v občini Piran« v prvi obravnavi skupaj z 

mnenji, pripombami in stališči svetnikov, ki so jih dali na današnji seji Občinskega sveta Občine 

Piran in stališčem Odbora za družbene dejavnosti.  

 

      2. 

Predlagatelj predloga Odloka naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov in odbora 

prouči in po možnosti upošteva pri pripravi predloga Odloka za drugo obravnavo.  

 

 

      3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 
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K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec Mornarček Piran (prva 

obravnava). 

Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti in Renata NOVAK, ravnateljica Vrtca 

Mornarček Piran sta podala obrazložitev. 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, predsednica Odbora za družbene dejavnosti je podala pozitivno  

mnenje odbora. 

Andrea BARTOLE, predsednik Statutarno-pravne komisije je podal pozitivno mnenje komisije 

s pripombo: 

- določba o pravnem nasledstvu je v neskladju z obrazložitvijo razlogov za sprejem novega 

odloka. 

 

V prvi obravnavi: 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Davorin PETAROS, Andrea BARTOLE, Barbara 

KOŽAR, mag. Meira HOT, mag. Milica MASLO BEZER in Mojca ŠVONJA. 

 

 

MNENJA IN PREDLOGI SVETNIKOV, DANI V RAZPRAVI NA SEJI 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN K PREDLOGU ODLOKA O 

USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA VRTEC MORNARČEK PIRAN (PRVA 

OBRAVNAVA)  NA 31. REDNI SEJI OBČINSKEGA SVETA OBČINE PIRAN 23. 

maja 2022 

 

 

Davorin PETAROS, občinski svetnik: Hvala lepa za besedo. Absolutno pozdravljamo to novo 

dejavnost. Se mi zdi, da bo to ena velika pridobitev za občino Piran in olajšanje za mamice in 

starše. Imam eno pripombo. Bom kratek, ker vem, da vsi čakajo na ta sendvič in na čik pavzo. 

Samo rad bi dobil primerjavo, gospod Knep, med starim odlokom in novim. Ker še vedno mi ni 

jasno zakaj sprejemamo novega in zakaj ne sprejemamo popravek, dopolnitev starega. Primerjava 

enega in drugega. Kaj je v drugem spremenjeno napram prvem, bi vas lepo prosil. Če nam date 

oba dokumenta v wordu, bomo to sami naredili. Bi pa prosil za neko obrazložitev, da vemo, ker 

veste, da smo se za ta vrtec borili v preteklosti in ne bi rad potem naletel na kakšna neprijetna 

presenečenja. Hvala lepa.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Davorin, hvala lepa. Naslednja, Barbara Kožar. 

Barbara, izvoli, imaš besedo. 

 

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Hvala za besedo. 

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Barbara, oprosti, ker te prekinjam, Andrea bi samo 

imel repliko, ima prednost. 
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Andrea BARTOLE, občinski svetnik: Davorin, come abbiamo fatto i membri della 

Commissione statutaria legale, abbiamo preso il Decreto già pubblicato nelle objave e abbiamo 

controllato quello che ci è stato fornito, articolo per articolo, e abbiamo anche trovato questa 

incompatibilità. Grazie. 

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Grazie Andrea, Barbara Kožar, imaš besedo.  

 

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Hvala za besedo. V kolikor zakon tako določa seveda 

normalno, da to podpiram. Zanima me samo, glede na to, da v vrtcu prostor je in da bo tudi 

opremljen, če ste s Centrom z komunikacijo stopili v tolikšno komunikacijo, da bodo lahko tudi 

kadri izobraženi, verjetno pri vas jih še nimate, in pa zdravstveno osebje sodelovali z vami. 

Oziroma, če razmišljate o sodelovanju z centrom. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Barbara, hvala. Naslednja vidim. Meira Hot. Meira, 

izvolite, imate besedo.  

 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Hvala za besedo spoštovani gospod župan. Seveda tudi 

sama podpiram odprtje tovrstnega oddelka v vrtcu, pa vendarle, bom nadaljevala, kjer je Barbara 

končala. Dejstvo je, da Center za komunikacijo, sluh in govor ta oddelek ima že vrsto let, brez 

kimanja z glavo, ga ima. Zelo dobro na tem področju delajo in se tudi trudijo z istrskimi občinami, 

da bi se podpisal nek dogovor o ustanoviteljstvu in da bi se te razvojni oddelki tudi pravno 

formalno pri njih uredili. Bodisi preko štirih občin, bodisi, da bi to bila samo občina Piran, ker so 

umeščeni v našo občino. Na tem delajo že vrsto let. Sama sem tudi osebno jih večkrat obiskala in 

jih lahko samo pohvalim na delu, ki ga, oziroma ne delu, na poslanstvu, ki ga opravljajo, ker so 

res tako programi, kakor osebje, izjemni. Se mi zdi škoda ne sodelovati, nadgrajevati in nadaljevati 

to, kar že obstoječe je. Kar pa jim grozi, na drugi strani, če se ne uredi, da se popolnoma lahko 

ukine, zaradi tega, ker ne bodo imeli več sredstev, ker jim ministrstvo potem ne bo odobrilo. Torej, 

jaz apeliram, da se tu nek dogovor vseeno sklene, ker mislim, da sta lahko tudi vzporedno dva. Ne 

zdi se mi nič narobe, tudi če občina tu pristopi, odpre en poseben oddelek v vrtcu Mornarček in 

hkrati okrepi položaj CKSG-ja, ki to že izvaja. Tako, da imate res osebni apel, da dajmo tu res 

maksimalno se potruditi. Bodisi naj bo občina Piran ta ustanovitelj in se dogovorijo štiri istrske 

občine o sofinanciranju bodisi vse štiri občine. Vsekakor je pa tukaj nujno, da se zavzame nek 

proaktiven pristop. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Hvala lepa Meira. Sedaj pa Milica Maslo Bezer, 

izvolite, imate besedo. 

 

Mag. Milica MASLO BEZER, občinska svetnica: Hvala lepa. Načeloma je kolegica Meira Hot 

izčrpala že tisto, kar sem hotela povedati, mojo razpravo. Ker je pač tudi na odboru potekala 

razprava v tej smeri. Ker je kolegica Barbara izpostavila to argumentacijo. Želela sem samo 

pripomniti, da ne glede na to, da mi zdaj, ker itak moramo sprejeti ta odlok zaradi uskladitve s 
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temeljno zakonodajo, pač vnašamo tukaj tudi razvojni oddelek, kar ne pomeni, da bo že jutri  začel 

delovati. Vendar, mi imamo dober zgled pri Centru za usposabljanje Elvira Vatovec, kjer se na 

določen način združujejo sredstva, bom rekla, zato da deluje ta zavod. V tem primeru je med 

občinami. V primeru Centra za komunikacijo, sluh in govor, bi to moralo biti med državo in 

občinami, pa še med vsemi občinami, v kolikor bi zagotavljali tudi za druge občine to storitev. 

Razumela sem pa, da se pogovarja samo z občino Izola, ker Koper ima v vrtcu Semedela. Torej, 

je možno izkoristiti že obstoječe resurse in sem prepričana, da se bo z Ministrstvom za šolstvo 

dalo verjetno tudi kaj dogovoriti tozadevno preden se preide na implementacijo tega kar odlok 

omogoča. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Milica,  hvala lepa. Še Mojca Švonja, vidim, Mojca 

izvolite, imate besedo.  

 

Mojca ŠVONJA, občinska svetnica: Hvala za besedo. Pri razpravi Milice se mi je porodila še 

ena zadeva in sicer dvom kam s temi otroci, ko zaključijo vrtec. Se pravi obdobje. Prihajam iz 

piranske osnovne šole in poznam problematiko, poznam tudi ljudi, ki so zelo uspešni, mobilni 

specialni pedagogi in drugo strokovno osebje, ki prihaja iz Centra za komunikacijo, sluh in govor. 

Tako, da odpiramo neko Pandorino skrinjico. Na eni strani podpiram to, kar je rekla kolegica 

Meira, zelo kvalitetno sodelovanje med vrtci vse piranske občine, ne samo piranskega vrtca 

Mornarček. Tudi vrtec Morje je treba vključiti in tudi Center za komunikacijo, sluh in govor. Kot 

tudi nadaljevanje te zgodbe, kajti ti otroci, ko zaključijo obdobje vrtca in pridejo v osnovno šolo 

niso, torej ne smejo biti prepuščeni neki stihiji, ampak se mora zadeva peljati naprej po strokovni 

plati in v smeri, da se tako otrokom, kot tudi družinam, v tej smeri pomaga najti neko rešitev in 

pravo pot, da bo ta otrok imel, da bo z veseljem hodil v osnovno šolo in da bo tudi uspešen na 

svojem področju, ki ga bo pač dosegel, toliko kot ga bo lahko dosegel, glede na dane možnosti. 

Tako, da apeliram, da se zadevo na tej točki ne ustavi in se razmišlja samo za vrtčevske otroke, 

ampak tudi kasneje za vse tiste otroke, ki bodo šli v osnovno šolo. Ne, ki bodo šli, bodo šli in bodo 

tudi tam potrebovali strokovno pomoč. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Mojca, hvala lepa. Glede na to, da ni več 

razpravljavcev gremo na glasovanje. In sicer dajem. Se oproščam, želi mogoče kdo kakšen 

odgovor, glede na to, da imamo. Matej, si mogoče želel še besedo, kaj pojasniti. Dobro. Predlagam, 

da gremo na glasovanje in potem na petnajstminutno pavzo. Prosim, nisem razumel. 

 

Mag. Meira HOT, občinska svetnica: Podali smo konkretna vprašanja, konkretni apel, 

konkretno prošnjo in me zanima ali lahko pričakujemo, da boste temu sledili ali ne. Rabim zelo 

kratek odgovor. Da ali ne. Ne rabimo dolgo, ampak dajte nam odgovore. Hvala. 

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Absolutno. Matej, kar izvoli.  

 

Matej KNEP, vodja Urada za družbene dejavnosti: Hvala lepa. Jaz bi šel po vrsti, samo teh 

nekaj ključnih, zelo na kratko.  
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Primerjava starega in novega odloka, bomo pripravili, ker je uskladitev z obsežno zakonodajo in 

razvojni oddelek posebej, kjer so tudi drugačne pravne podlage.  

 

Potem, CUEV Strunjan je tipičen primer, kako občina Piran večinoma zagotavlja šolo za otroke s 

posebnimi potrebami za celotno regijo, obalno-kraško regijo in je edina ustanoviteljica. Si 

prizadevamo za soustanoviteljstvo ostalih občin, ampak je težko, ker morajo štirje občinski sveti 

pristopiti in to prinese zraven seveda tudi obveznost investicijskega, vzdrževanja, investicij in tako 

dalje. Tako, da občina Piran že sedaj močno podpira to dejavnost, tudi lahko rečemo v širši regiji 

je pomembna na tem področju. Drugače je pri Centru za komunikacijo, sluh in govor, ki izvaja v 

sodelovanju z vrtcem Semedela v Kopru program za predšolske otroke s posebnimi potrebami in 

ga izvaja zelo dobro. To se mi zavedamo. Vendar je ustanoviteljica Republika Slovenija oziroma 

ustanoviteljske pravice izvršuje ministrstvo, ki je pa proti novim programom vrtčevskega varstva 

v teh centrih. Zaradi tega, ker obstajajo štiri, recimo primer Maribora in tako dalje, kot je ravnatelj 

sam poudaril, ampak to so že od zelo dolgo nazaj. Zdaj nova zakonodaja predvideva takšne 

oddelke v rednih vrtcih. Mi preko volje ustanovitelja ne moremo. Seveda smo odprti za pogovore 

z ministrstvom o sodelovanju. Zaradi tega, ker mislimo, tudi moje osebno mnenje, če lahko ga 

zdaj izrazim je, da bi lahko kakšni specializirani oddelki bili, da tudi pri enem oddelku ali dveh se 

ne bi ustavili, ker bi to seveda pomenilo dobro za otroke. Ampak v tem trenutku mislim, da bi bilo 

škoda, če ne bi dali podlage za možnost odprtja tega oddelka v našem vrtcu v Piranu. Ker če ne bi 

lahko naši otroci ostali brez te pomoči. Absolutno si bomo prizadevali iskati rešitve, ampak tu 

mora biti zraven Ministrstvo za šolstvo. Toliko.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Matej, hvala lepa. Obrazložitev glasu, Barbara, izvoli. 

Glasujemo že. Ja.  

 

Barbara KOŽAR, občinska svetnica: Absolutno bom glasovala  za in seveda se strinjam in sem 

ponosna, da to imamo. Ampak, res bi pa rada, da greste v tej smeri. Če  zakonsko pač ni mogoče, 

da je ustanovitelj, da ima s Centrom za komunikacijo, me zanima, če boste naredili vse za to, da 

se sodelovanje ne prekine. Pač ne rabimo zaposlovati na novo nikogar, če so strokovnjaki dva 

metra stran. Hvala.  

 

Đenio ZADKOVIĆ, župan občine Piran: Barbara, hvala. Tri leta intenzivno delamo na temu. 

Tako, da hvala za podporo. Zaključimo glasovanje prosim. Vidim, je večina že glasovala. Gremo 

na petnajstminutno pavzo. Ob sedmih smo nazaj, nič pol ure. Ob sedmih smo nazaj. Hvala.  

 

Svetniki so s 24  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

     1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme predlog »Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Vrtec 

Mornarček Piran« v prvi obravnavi skupaj z mnenji, pripombami in stališči svetnikov, ki so jih 
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dali na današnji seji Občinskega sveta Občine Piran in stališčema Odbora za družbene dejavnosti 

in Statutarno-pravne komisije. 

 

      2. 

Predlagatelj predloga Odloka naj mnenja, predloge, pripombe in stališča svetnikov, odbora in 

komisije prouči in po možnosti upošteva pri pripravi predloga Odloka za drugo obravnavo.  

 

 

      3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Župan občine Piran je odredil 15 minut odmora. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Piran (druga obravnava). 

Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem in Kristina IVANČIČ, podsekretarka na 

Uradu za premoženjskopravne zadeve sta podala obrazložitev. 

 

Kristjan CEROVAC, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora s pripombo: 

- da strokovne službe Občine Piran pripravijo informacijo glede prodaje deleža v podjetju 

Ogrevanje Piran d.o.o. ter o aktivnostih po izteku koncesijske pogodbe leta 2035. 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki:  Davorin PETAROS, Kristijan CEROVAC in 

mag. Milica MASLO BEZER. 

 

Svetniki so s 23  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

     1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme Odlok  o gospodarskih javnih službah v občini Piran . 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Predlog obvezne razlage 6. člena Odloka o spremembi zazidalnega načrta Lucija I 

(skrajšani postopek) 

Marina SORTA, občinska svetnica je podala obrazložitev kot predlagateljica točke. 
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Andrea BARTOLE, predsednik Statutarno-pravne komisije je podal negativno mnenje 

komisije z razlago: 

- ob obravnavi predloga obvezne razlage komisija najprej ugotavlja, da je ne glede na 

izpostavljene dileme in prakso Ustavnega sodišča, sprejem obvezne razlage pravno 

dopusten na podlagi določil Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran, pri čemer pa le ta 

ne predstavlja materialnega prava, ki bi pristojne odločevalce kakorkoli zavezovalo zaradi 

načela delitve oblasti.  Obvezno razlago je zato potrebno razumeti samo kot pojasnilo že 

obstoječih predpisov, ne pa kot zavezujočo razlago.  

 

- Komisija ob obravnavi konkretnega predloga obvezne razlage ugotavlja, da je v Odloku o 

spremembi Zazidalnega načrta Lucija I v 12. členu  pod točko 3.4. jasno predvidena gradnja 

večnamenskega objekta s trgovsko, poslovno, gostinsko in športno-rekreacijsko 

dejavnostjo. Zato komisija podaja negativno mnenje k predlogu obvezne razlage, saj Odlok 

o spremembi Zazidalnega načrta Lucija I izrecno predvideva gradnjo večnamenskega 

objekta in ne določa, da mora biti ena izmed naštetih dejavnosti prevladujoča.  Predlagana 

obvezna razlaga zato po mnenju Statutarno pravne komisije predstavlja spremembo 

obstoječega prostorskega akta, ki jo je potrebno izvesti po predpisanem postopku.  

 

Kristina IVANČIČ, podsekretarka na Uradu za premoženjskopravne zadeve in Vedran 

CVETKOVIĆ, vodja Urada za okolje in prostor sta podala mnenje k predlagani točki. 

 

V prvi obravnavi: 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Kristijan CEROVAC, Mitja UDOVIČ, Dušan 

PUH, Ingrid MAHNIČ, mag. Milica MASLO BEZER, Andrea BARTOLE, mag. Meira HOT, 

Robert FAKIN, Denis FAKIN, Marko JURIŠEVIČ, Marina SORTA, Vojko JEVŠEVAR, 

Davorin PETAROS, Gabrijel FRANCA in Mojca ŠVONJA. 

 

Mitja UDOVIČ, občinski svetnik se je izločil iz glasovanja. 

 

Svetniki so s 13 glasovi  ZA in 8 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme obvezno razlago točke 3.4 12. člena Odloka o spremembi 

zazidalnega načrta Lucija I. (Uradne objave Primorske novice, št. 54/2001) v prvi obravnavi. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

V drugi obravnavi: 

Svetniki so z 12  glasovi  ZA in 9 PROTI sprejeli naslednji 

 

 

SKLEP 
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1. 

Občinski svet Občine Piran sprejme obvezno razlago točke 3.4 12. člena Odloka o spremembi 

zazidalnega načrta Lucija I. (Uradne objave Primorske novice, št. 54/2001). 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
 

 Predlog potrditve investicijskega programa Nabava dveh električnih avtobusov 

 

Rok HUMAR, vodja Urada za gospodarstvo in turizem je podal obrazložitev. 

 

Kristjan CEROVAC, predsednik Odbora za gospodarske javne službe je podal pozitivno 

mnenje odbora. 

 

Svetniki so s 16  glasovi  ZA sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA NABAVO DVEH 

ELEKTRIČNIH AVTOBUSOV 

 

1. 

Občinski svet je obravnaval in sprejel investicijski program ZA NABAVO DVEH 

ELEKTRIČNIH AVTOBUSOV, ki ga je aprila 2022, z oznako št. IP 007/2022, izdelal Elmarkt 

d.o.o. 

2. 

Ocenjena vrednost investicije in viri financiranja po tekočih cenah: 

 

 Skupna ocena vrednosti investicije znaša 529.480,00 evrov (z vključenim ne 

povračljivim davkom na dodano vrednost). 

 

 Vire za financiranje zagotavljajo: 

- nepovratna sredstva zagotavlja Eko sklad j.s. v znesku 347.200,00 evrov,  

- lastna sredstva Občine Piran v znesku 182.280,00 evrov. 

 

 Predvidena je dinamika investiranja skladno z investicijskim programom. 

 

3. 

S potrditvijo tega sklepa se odobri izvedba investicije in uskladi Načrt razvojnih programov 

Občine Piran NRP OB090-22-0001 Nabava električnih avtobusov, v imenu kot je navedeno v točki 

1. tega sklepa ter s finančno konstrukcijo kot je navedena v točki 2. tega sklepa. 

 

 

4. 

Ta sklep začne veljati takoj. 
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K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 

 

 Seznanitev Občinskega sveta s pobudami predlagateljev za spremembo imena 

naselja Lucija v Sveta Lucija. 

 

Ana FAKIN, vodja Urada za splošne zadeve je podala obrazložitev. 

 

Andrea BARTOLE, predsednik Komisije za vprašanja italijanske narodnosti je podal 

soglasje komisije in pripombo: 

- da se župana in občinsko upravo Občine Piran zadolži, da izpeljeta vse potrebne 

postopke za spremembo imena kraja Lucija/Lucia v Sv.Lucija/Santa Lucia 

 

V razpravi so sodelovali občinski svetniki: Andrea BARTOLE, Davorin PETAROS, 

Kristijan CEROVAC, Vojko JEVŠEVAR, Barbara KOŽAR, Gabrijel FRANCA, mag. Meira 

HOT, Mojca ŠVONJA, Nadia ZIGANTE; Karlo RADOVAC, Dušan PUH, mag. Milica 

MASLO BEZER in Manuela ROJEC. 

 

Svetniki so z 11  glasovi  ZA in 6 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s pobudami predlagateljev za spremembo imena naselja 

Lucija/Lucia v Sveta Lucija/Santa Lucia in postopkom za predmetno spremembo. 

 

2. 

Občinski svet nalaga županu, da z občinsko upravo začne z aktivnostmi v zvezi s pričetkom 

postopka za preimenovanje naselja Lucija/Lucia v Sveta Lucija/Santa Lucia, skladno z zakonom.  

 

 

3. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

Svetniki so z 11  glasovi  ZA in 8 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran se je seznanil s pobudami predlagateljev za spremembo imena naselja 

Lucija/Lucia v Sveta Lucija/Santa Lucia in postopkom za predmetno spremembo. 

 

2. 

Občinski svet nalaga županu, da z občinsko upravo pripravi gradivo za razpis svetovalnega 

referenduma v naselju Lucija/Lucia, ki se izvede sočasno z lokalnimi volitvami v letu 2022. 

 

 

3. 
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Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Občinski svetniki in svetnice so glasovali o preložitvi točke »Oddaja poslovnega prostora na 

naslovu Tartinijev trg 2 v Piranu, ID dela stavbe 263-132-3, ki v naravi predstavlja pritlični 

poslovni prostor za dejavnost prodaje postreženega svežega mesa  (mesnica)« na naslednjo že 

sklicano 32. redno sejo Občinskega sveta Občine Piran. 

 

Svetniki so z 18  glasovi  ZA in 1 PROTI sprejeli naslednji 

 

SKLEP 

 

1. 

Občinski svet Občine Piran je skladno s 45. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Piran 

(Uradni list RS, št. 36/11, 43/14, 68/18 in 73/19) sprejel odločitev, da o zadevi (točke dnevnega 

reda) kateri časovno ni uspel obravnavati se razprava in odločanje preostalih točk preloži na 

naslednjo sejo. 

 

2. 

Ta sklep začne veljati takoj. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 22:30 uri. 

 

 

Zapisnik pisala                                         Zunanja svetovalka                                  Župan občine Piran 

Nataša Karlaš                  mag. Patricija Višnjevec                                Đenio Zadković 
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